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PROTOKÓŁ NR XII 

RADY MIEJSKIEJ W BLACHOWNI 

z dnia 18 września 2019 r. 

z obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Blachowni 

przy Placu Wolności nr2 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co stanowi 86,7 % ustawowego składu Rady 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Ludwik Madej 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. Z o.o. - Jacek Chudy 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Opinie Komisji. 

4. Sprawozdania Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

5. Informacje międzysesyjne. 

6. Uchwała Nr 73/XII/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr 33/V/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia                

06 lutego 2019 roku w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów, stanowiących własność Gminy Blachownia w 

prawo własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 

7. Uchwała Nr 74/XII/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz zasad udzielania                     

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, a także nauczycieli, którym powierzono obowiązki kierownicze w zastępstwie               

w przedszkolach, szkołach podstawowych oraz zespołach szkolno – przedszkolnych, dla których Gmina 

Blachownia jest organem prowadzącym. 

8. Uchwała Nr 75/XII/2019 w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia             

22 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Blachownia oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 

2019 r. 

9. Uchwała Nr 76/XII/2019 w sprawie zmiany uchwały nr 178/XXXII/2009 Rady Miejskiej w Blachowni                     

z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za 

pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych 

na terenie gminy Blachownia dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych. 

10. Uchwała Nr 77/XII/2019 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Blachownia. 

11. Uchwała Nr 78/XII/2019 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia. 

12. Uchwała Nr 79/XII/2019 w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

Blachowniańskiego Budżetu Obywatelskiego. 
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13. Uchwała Nr 80/XII/2019 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

14. Uchwała Nr 81/XII/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2019. 

15. Uchwała Nr 82/XII/2019 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników. 

16. Uchwała Nr 83/XII/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Blachowni. 

17. Uchwała Nr 84/XII/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

18. Stanowisko Nr 1 w sprawie odbudowy dróg samorządowych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-1 

na odcinku Tuszyn –Pyrzowice. 

19. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 33/V/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 06 lutego 

2019 roku w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia 

prawa użytkowania wieczystego gruntów, stanowiących własność Gminy Blachownia w prawo własności 

tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, a także nauczycieli, którym powierzono obowiązki kierownicze w zastępstwie w 

przedszkolach, szkołach podstawowych oraz zespołach szkolno – przedszkolnych, dla których Gmina 

Blachownia jest organem prowadzącym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 22 maja 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Blachownia oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 178/XXXII/2009 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia           

25 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę 

oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na 

terenie gminy Blachownia dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej z terenu Gminy Blachownia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

Blachowniańskiego Budżetu Obywatelskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2019. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Blachowni. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 
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20. Podjęcie stanowiska w sprawie odbudowy dróg samorządowych zniszczonych w czasie budowy autostrady 

A-1 na odcinku Tuszyn –Pyrzowice. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Streszczenie przebiegu obrad 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady XII Sesji przywitał radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych 

uchwał. 

Ad pkt. 2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji). 

Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański wnioskował o usprawiedliwienie nieobecności                          

na dzisiejszej sesji Radnej Katarzyny Boryckiej 

Usprawiedliwienie zostało przyjęte jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje 

się”(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji). 

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 4 

Protokół z sesji nr XI z dnia 3 lipca 2019 roku został przyjęty jednogłośnie 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym 

podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 5 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Dariusz Wacław (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Barbara Bagmat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Jerzy Szkurłat (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 13 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”   

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 6 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym 

(informacje stanowią załącznik do protokołu).  

Ad pkt. 7 

Radna Renata Kolman złożyła interpelacje w sprawie: 

a)  nadania honorowego obywatelstwa gminy. 

b) wykonania toru pumpertrack. 

c) wykonania nakładki chodnika przy ul. Sienkiewicza oraz wycięcia drzew. 

d) zamontowania progów zwalniających na ulicach Modrzewiowej i Bukowej. 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

a) utwardzenia ul. Polnej w Łojkach 
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b) utwardzenia poboczy ul. Zielonej w Łojkach. 

c) wykonania przejścia i przejazdu dla mieszkańców ul. Polnej i ul. Piastów. 

d) zamontowania lustra na ul. Sadowej w Łojkach. 

e) usunięcia zalegającego piasku wzdłuż ul. Długiej w Łojkach. 

Radny Sebastian Szczepaniak złożył interpelacje w sprawie: 

a)  instalacji lustra drogowego na ul. Kawowej. 

b) Oświetlenia ulicznego na odcinku ul. Częstochowskiej. 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały nr 33/V/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 06 lutego 2019 roku w sprawie warunków udzielania 

bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów, stanowiących 

własność Gminy Blachownia w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 73/XII/2019 w sprawie zmiany Uchwały nr 33/V/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 06 lutego 

2019 roku w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów, stanowiących własność Gminy Blachownia w prawo własności tych gruntów                

i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym 

podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy 

Karta Nauczyciela oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, a także nauczycieli, którym powierzono obowiązki 

kierownicze w zastępstwie w przedszkolach, szkołach podstawowych oraz zespołach szkolno – przedszkolnych, 

dla których Gmina Blachownia jest organem prowadzącym. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 74/XII/2019 w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze,                 

a także nauczycieli, którym powierzono obowiązki kierownicze w zastępstwie w przedszkolach, szkołach 

podstawowych oraz zespołach szkolno – przedszkolnych, dla których Gmina Blachownia jest organem 

prowadzącym, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr 59/IX/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 22 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 75/XII/2019 w sprawie zmiany uchwały nr 59/IX/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 22 maja 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Blachownia 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 r., została podjęta 

jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania 
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w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr 178/XXXII/2009 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym                

w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie gminy Blachownia dodatków do wynagrodzenia, nagród           

i dodatków socjalnych. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 76/XII/2019 w sprawie zmiany uchwały nr 178/XXXII/2009 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia              

25 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz 

zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie gminy 

Blachownia dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów 

„za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole 

wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Blachownia.  

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

W dyskusji nad projektem uchwał udział wzięli: 

Radna Renata Kolman poinformowała, ze strażacy przez wiele lat nie pobierali żadnych opłat. Do końca roku 

pozostało kilka miesięcy, czy Gmina nie można dać wyższej stawki - 20 zł za godzinę. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że stawka zaproponowana w projekcie uchwały została 

uzgodniona z Komendantem OSP, który został przez druhów strażaków upoważniony do rozmów. Zaproponowana 

kwotę Gmina jest w stanie zapewnić w budżecie. Podjęta uchwała będzie obowiązywać w następnych latach               

aż do momentu podjęcia nowej uchwały.  

Naczelnik OSP w Blachowni poinformował, że zaproponowaną kwotę władze OSP uzgodniły z Burmistrzem. 

Radny Tomasz Czech zapytał, czy Pani Burmistrz ma rozeznanie jak wyglądają stawki w innych gminach. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w sąsiednich gminach stawki są dużo niższe. 

Uchwalona stawka będzie jedną z najwyższych stawek w powiecie. 

Radny Jacek Rogut poinformował, że sąsiednie straże wystąpiły o podwyżki. W późniejszym okresie będzie 

można stwierdzić czy to będzie adekwatne do tego, co jest dzisiaj.   

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska stwierdziła, że uchwałę można zawsze zmienić. Poinformowała, że 

straż jest dobrze wyposażona zakupiono dwa nowe samochody, nie żałujemy pieniędzy na sprzęt, budowę 

strażnice, remont strażnicy, pozyskiwane są środki zewnętrzne. Warunku pracy strażaków w naszej gminie są 

dobre. Jeżeli okaże się, że stawka jest niewystarczająca będzie można ją podnieść.  

Uchwała Nr 77/XII/2019 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczej 

Straży Pożarnej z terenu Gminy Blachownia, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad 

sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia. 
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Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 78/XII/2019 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, 

została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz 

głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych Blachowniańskiego Budżetu Obywatelskiego  

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Radca Prawny Agnieszka Glińska prosiła o wprowadzenie poprawki, w załączniku projektu uchwały w rozdziale 

zgłaszanie projektu, poprzez dodanie punktów: 

Do projektu należy dołączyć listę poparcia projektu zawierającą, co najmniej 1 podpis mieszkańca gminy. 

Do formularza projektu, o którym mowa w ust. 6 można dodatkowo dołączyć mapę (rysunek sytuacyjny) obszaru, 

na którym ma być realizowany projekt. 

Uchwała Nr 79/XII/2019 w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 

Blachowniańskiego Budżetu Obywatelskiego, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad 

sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany               

w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 80/XII/2019 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2019, została podjęta 

większością głosów w stosunku - 10 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się” (imienny wykaz 

głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2019. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 81/XII/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2019, 

została podjęta większością głosów w stosunku - 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się” 

(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2019. 

Przewodniczący Obrad Połączonych Komisji Stałych Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 82/XII/2019 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 
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Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni. 

Przewodnicząca Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner przedstawiła sprawozdanie Komisji 

odzwierciedlające przebieg postepowania wyjaśniającego w sprawie skarg złożonych przez mieszkankę gminy 

Blachownia na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni wraz z uzasadnieniem 

do projektu uchwały (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Uchwała Nr 83/XII/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Blachowni, została podjęta jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działanie Burmistrza Blachowni. 

Przewodnicząca Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner przedstawiła sprawozdanie Komisji 

odzwierciedlające przebieg postepowania wyjaśniającego w sprawie skargi złożonej przez mieszkankę gminy 

Blachownia na działanie Burmistrza Blachowni wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały (sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu).  

Uchwała Nr 84/XII/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Blachowni, została podjęta 

jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” (imienny wykaz głosowania 

w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 

Ad pkt. 20 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Jerzy Szkurłat odczytał projekt stanowiska w sprawie odbudowy 

dróg samorządowych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-1 na odcinku Tuszyn –Pyrzowice  

STANOWISKO Nr 1/XII/2019 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 18 września 2019 roku dotyczące odbudowy 

dróg samorządowych zniszczonych w czasie budowy autostrady A-1 na odcinku Tuszyn -Pyrzowice 

Ze względu na degradację okołoautostradowych dróg samorządowych w czasie budowy autostrady A-1, 

domagamy się całkowitego dofinansowania odbudowy dróg gminnych zniszczonych w wyniku jej budowy. 

Pomimo wprowadzonych organizacji ruchu na drodze DK-1 i DK 46 wielu kierowców chcąc ominąć zatory 

korzysta z dróg lokalnych, które nie są dostosowane do zwiększonego natężenia ruchu samochodów, szczególnie 

ciężarowych, wielkotonażowych, dlatego nawet drogi nowo wybudowane szybko ulegają dewastacji. Gminy              

i Powiaty nie mają takich środków by mogły je kolejny raz przebudowywać. 

Należy nadmienić, że alternatywne do autostrady A-1 drogi gminne i powiatowe wymagają natychmiastowej 

przebudowy wraz z budową ciągów pieszo-rowerowych i bezpiecznych skrzyżowań z uwagi na zagrożenia 

bezpieczeństwo użytkowników ruchu drogowego. Środki na ten cel powinny pochodzić z budżetu państwa.                  

W związku z powyższym kwoty na te zadania powinny być obligatoryjnie przewidziane w ramach środków na 

zadanie „budowa autostrady A-1” w Krajowym Programie Budowy Dróg Krajowych lub w Funduszu Dróg 

Samorządowych na podobnych zasadach jak budowa dróg i mostów o charakterze obronnym tj. obejmującym 

całość kosztów realizacji zadania.  

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni do przekazania stanowiska: 

Prezesowi Rady Ministrów, Ministrowi Infrastruktury i Budownictwa, Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych                       

i Autostrad, Posłom i Senatorom z okręgu częstochowskiego, prezydentom, starostom, burmistrzom i Wójtom 

miast i gmin przyległych do odcinka A-1 na odcinku Tuszyn –Pyrzowice.  

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie - 13 głosów „za, 0  głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się” 

(imienny wykaz głosowania w załączeniu, w protokole wytworzonym podczas obrad sesji).  

Na Sali obecnych 13 radnych 
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Ad pkt. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynęło 

zarządzenie Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych o ujawnionych okolicznościach, wskazujących              

na naruszenie dyscypliny finansów publicznych w zakresie nieprowadzenia audytu wewnętrznego. 

Radny Sebastian Szczepaniak poinformował, że złożył interpelacje w sprawie wykonania oświetlenia ulicznego 

na ulicy Częstochowskiej na odcinku od ulicy Rolniczej do ulicy Słonecznej. Prosił o wpisanie inwestycji                        

do przyszłorocznego budżetu Gminy.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że inwestycja została wpisana do Regionalny 

Inwestycji Terytorialnych w celu pozyskania środków wewnętrznych na ten cel. Nie wiadomo czy w przyszłym 

roku zostanie inwestycja zrealizowana. Gdybyśmy chcieli z własnych środków realizować inwestycję trzeba 

przygotować dokumentację projektową i nie wiadomo czy w 100% znalazłyby się środki w budżecie. 

Radna Powiatu Częstochowskiego Magdalena Maciążka poinformowała, że w dniu 29.07.2019 r. złożyła pismo 

o zmianę tablicy sołtys i nie otrzymała odpowiedzi. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że tablice należałoby wymienić u wszystkich sołtysów 

a obecnie na ten cel nie ma środków.  

Mieszkanka ulicy Częstochowskiej informowała, że w 1997 roku mieszkańcy ul. Częstochowskiej składali 

wniosek o wykonanie oświetlenia ulicznego. Prosiła o realizacje wniosku. Jest to bardzo niebezpieczny odcinek 

ulicy, na którym było bardzo dużo wypadków drogowych. Prosiła o odpowiedź, kiedy oświetlenie zostanie 

wykonane.    

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że ulica Częstochowska jest własnością Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Gmina nie może wydatkować środków na teren nienależącym do Gminy.                 

W tej sprawie było bardzo dużo pism i wniosków do GDDKiA, temat jest cały czas monitorowany. Gmina na ten 

cel musi pozyskać środki zewnętrzne i takie działania zostały już podjęte. Nie jest realne wykonanie inwestycji               

w 2019 roku.  

Mieszkanka ulicy Częstochowskiej uważa, że nie jest poważane, aby 20 lat czekać na oświetlenie ulicy. 

Przewodniczący Rady Paweł Hreczański wyjaśnił, że Radny Sebastian Szczepaniak złożył wniosek                              

do przyszłorocznego budżetu o wykonanie oświetlenia, Pani Burmistrz przychyliła się do wniosku,. W tej chwili 

nic więcej nie można zrobić.  

Mieszkanka ulicy Częstochowskiej poinformowała, że wykonanie oświetlenia było już na etapie projektowym. 

Mieszkańcy wyrażali zgodę na przeprowadzenie linii oświetleniowej. Może warto by było wrócić do tamtych 

projektów.  

Ad pkt. 22 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XII sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Paweł Hreczański 

Protokołowała  

Iwona Gawlik  


